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NR. 217/ 08.07.2021 

Proces verbal 

al ședinței ordinare a Consiliului Local Dor Mărunt din data de 06 iulie 2021 

 

 Sedința ORDINARĂ a Consiliului Local al comunei Dor Mărunt a fost convocată prin Dispoziția 

primarului comunei Dor Marunt nr. 287/30.06.2021, in conformitate cu prevederile art 133 alin (1) și art 134  alin 

(1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, pentru data de 06.07.2021, ora 10.00, la sediul primăriei 

Dor Mărunt 

La ședință participă  domnul Primar Ion IACOMI, secretarul general al comunei, Vatafu Constantin 

Alecsandru, consilierii locali in functie. Sunt prezenți toți cei 15 consilieri locali care formează Consiliul local Dor 

Mărunt.  

 

            Președintele de ședință, doamna Enache Daniela Veronica, dă citire ordinii de zi: 

 

1. Aprobarea procesului verbal al ședinței ordinare din data de  07.06.2021. 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea decontării sumelor pentru deplasarea cadrelor didactice navetiste pe 

lunile aprilie și mai, anul 2021. 

3.  Proiect de hotărâre analiza stadiului de înscriere a datelor în Registrul agricol pentru trimestrul 2 al anului 

2021 şi stabilirea măsurilor pentru eficientizarea acestei activităţi. 

4. Proiect de hotărâre privind transmiterea fără plată în proprietatea Parohiei Dor Mărunt Gară, a imobilului teren 

în suprafață de 948 mp, aparținând domeniului privat al comunei Dor Mărunt, situat satul Dor Mărunt, str. 

Stejarilor nr. 65. 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuție  bugetară  pe  trimestrul  II al anului 2021 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării de buget local pe anul 2021.  

7. Proiect de hotărâre privind alegerea președintelui de ședință pe lunile august, septembrie, și octombrie.  

8. Diverse. 

Se supune la vot: voturi pentru: 15 /  Împotrivă _-_ / abtineri _-_/. 

 

Primarul comunei propune suplimenatarea ordinii de zi cu un proiecte de hotărâre:  

 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico – economice pentru lucrări de reparații 

curente Școala Gimnazială nr. 1 Dâlga Gară 

       Se supune la vot: voturi pentru: 15 /  Împotrivă_-__ / abtineri___-___/. 

 

•  

Punctul 1: Aprobarea procesului verba2l al ședinței ordinare din data de  07.06.2021. 

Președintele de ședință prezintă consilierilor locali procesul verbal al ședinței ordinare  din 06 iulie 2021. 

 Nu sunt discuții. Procesul verbal este aprobat în unanimitate. 

•  

Punctul 2: Proiect de hotărâre privind aprobarea decontării sumelor pentru deplasarea cadrelor didactice 

navetiste pe lunile aprilie și mai, anul 2021. 

Proiectul a primit aviz favorabil din partea Comisiei de specialitate.  

Nu sunt discuții. 

Proiectul de hotărâre este adoptat în unanimitate 

•  
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Punctul 3. Proiect de hotărâre analiza stadiului de înscriere a datelor în Registrul agricol pentru trimestrul 2 

al anului 2021 şi stabilirea măsurilor pentru eficientizarea acestei activităţi. 

Proiectul a primit aviz favorabil din partea Comisiei de specialitate.  

Secretarul general al comunei: Analiza se face trimestrial, Registrul Agricol în format electronic pentru 

perioada 2020 – 2024  este completat în proporție de 93%. 

Proiectul de hotărâre este adoptat în unanimitate. 

•  

Punctul 4. Proiect de hotărâre privind transmiterea fără plată în proprietatea Parohiei Dor Mărunt Gară, a 

imobilului teren în suprafață de 948 mp, aparținând domeniului privat al comunei Dor Mărunt, situat satul Dor 

Mărunt, str. Stejarilor nr. 65. 

Proiectul a primit aviz favorabil din partea Comisiilor de specialitate.  

Primarul comunei: Este vorba de terenul de la Biserica Dor Mărunt Gară. 

Tudor Nicolae: Despre ce teren este vorba? 

Ion IACOMI: Terenul a fost dat de primărie  în folosință gratuită pe 49 de ani pentru construcția bisericii Dor Mărunt 

Gară. Mai toate bisericile de la noi din comună și-au rezolvat problemele cu actele de proprietate, mai puțin Bisericile Dor 

Mărunt Gară și Ogoru. La Ogoru sunt încă niște probleme din cauza  lipsei unui aviz de la Minietsrul Educației de la acea 

vreme iar Biserica  Dor Mărunt Gară care nu este proprietar ci îl are doar în folosință gratuită. 

Secretarul general al comunei: Părintele Sorin Staicu a cerut transmiterea fără plată a terenului în confomitate cu Legea 

239/2007, privind reglementarea regimului juridic al unor bunuri imobile aflate în folosința unităților de cult, cu modificările 

și completările ulterioare.  

Ion IACOMI: Legea permite să le dăm terenul în proprietate. Fiind o biserică construită e păcat să nu aibă documete de 

proprietate.  

Proiectul de hotărâre este adoptat cu 11 voturi ”pentru” și 4 ”abțineri”. Consilierii Tudor Nicolae, Ene Ionuț Gabriel, 

Tănase Virgil și Dumitrache Dan s-au abținut.  

•  

Punctul 5. Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuție  bugetară  pe  trimestrul  II al anului 

2021 

Proiectul a primit aviz favorabil din partea Comisiei de specialitate.  

Nu sunt discuții 

Proiectul de hotărâre este adoptat în unanimitate. 

•  

Punctul 6. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării de buget local pe anul 2021. 

Proiectul a primit aviz favorabil din partea Comisiei de specialitate.  

- Tudor Nicolae: Ce facem cu banii ăștia, unde îi ducem? 

- Ion IACOMI: Sunt banii pentru lucrările executate la asfaltare prin PNDL, abia acum au venit banii de la 

Ministerul Dezvoltării  pentru decontarea cheltuielilor constructorului și mai sunt și banii pentru Școala Dâlga 

pentru reparații curente în toate clasele. Linoleum pe podele, faianță la băi, efectiv rezolvarea problemelor pe care 

le-a solicitat dna director Stănoiu.  
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Proiectul de hotărâre este adoptat cu 10 voturi ”pentru” și 5 ”abțineri”. Consilierii Tudor Nicolae, Ene Ionuț 

Gabriel, Tănase Virgil, Percu Gheorghe și Dumitrache Dan s-au abținut.  

•  

Punctul 7. Proiect de hotărâre privind alegerea președintelui de ședință pe lunile august, septembrie, și 

octombrie. 

Proiectul a primit aviz favorabil din partea Comisiei de specialitate.  

Secretarul general al comunei: Vă invit să faceți propuneri 

Iancu Octavian: Îl propun pe Tudor Ioan. 

Bujor Aurelia: Și eu tot pe Tudor Ioan voiam să-l propun.  

Alte propuneri nu mai sunt.  

Propunere este este adoptat în unanimitate. 

•  

Punctul 8 . Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico – economice pentru lucrări de 

reparații curente Școala Gimnazială nr. 1 Dâlga Gară 

Proiectul a primit aviz favorabil din partea Comisiei de specialitate.  

Primarul comunei: Așa cum v-am spus, facem reparații la Școal Dâlga. În toamnă s-au făcut o parte din 

reparații dar nu am avut atunci bani suficienți ca să se încheie lucrarea. Se schimbă podeaua cu linoleum 

antibacterian, la fel ca în celelalte școli, curățenia de vară 

Proiectul de hotărâre este adoptat în unanimitate 

•  

Punctul 9. Diverse.  

- Doamna președinte de ședință întreabă dacă mai sunt alte probleme. Nu mai sunt. 

- Domnilor consilieri, permiteți să declar ședința închisă. 
 

                         Președinte de ședință  

                     Daniela Veronica ENACHE 

L.S.            Secretar general 

      Constantin Alecsandru VĂTAFU 


